

# 西雅圖台語基督教會

## Seattle Formosan Christian Church

10:00am 第一堂台語禮拜 First Worship Service in Taiwanese

12:00 pm 第二堂英語禮拜 Second Worship Service in English

代理主任牧師: 鄭溢恩牧師 Rev. Ian Cheng | 425.623.2824 | [ian@seattlefcc.org](mailto:ian@seattlefcc.org)

青少年助理牧師: 梁景涵傳道 Pastor Jim Liang | 206.384.1845 | [jim@seattlefcc.org](mailto:jim@seattlefcc.org)

\*\*\*\*\*

April 27, 2014

### 事工報告

1. 5/11 母親節主日是聯合崇拜，教會將舉行聖禮典及入會式。教會有關聖禮典的規定：1. 凡已受洗重生得救的信徒皆歡迎共同恭守聖餐。凡年滿 12 歲、已決志信主並上完本教會的基要真理班者，皆歡迎報名領受洗禮。若有志受洗禮、加入教會、獻兒式者請就向牧師報名。
2. 英語家庭團契將於五月十一號(星期日)舉辦親職講座,牧師也會於 5/10 帶領門訓同工在 Bellevue 發傳單做邀請的工作，請所有門訓同工禮拜後留步大堂參加。
3. 主日晨禱時間 :09:30am-10:00am; 請兄姊們盡量提早到教會參加主日崇拜前的晨禱。

**[南區福音外展事工禱告會]**：邀請兄姐為開拓南區福音查經班做夥來關心和代禱。禱告會定五月七日星期三下午 2 pm 在烟榕執事和淑貞姐府上，歡迎兄姐參加。詳情洽烟榕執事 Tel: 253-561-6908。

**[提摩太慕道友查經小組]**：除了每週五晚七點半原有的查經班(適合已信者)，提摩太團契將於五月開始一個新的慕道友查經小組。這個新的小組的聚會時間和地點與原有提摩太團契一致(通常在教會或教友家)。如果大家有認識年輕上班族或是研究生的朋友/慕道友，請幫忙邀請並且聯絡提摩太團契的南薰。

**[家庭團契]**：家庭團契即將在五月十一號(星期日)起舉辦為期四次的親職講座，主題為 "Raising responsible children through love and logic"。講座同時備有為兒童設計的活動。

牧師也會於 5/10 帶領門訓同工在 Bellevue 發傳單做邀請的工作，請所有門訓同工禮拜後留步大堂參加。

**[以利亞團契 Waymaker]**：除了每星期五 7:30pm to 9pm 討論 7 2 週查讀聖經外，也設福音查經，兩組同時進行，請幫忙邀請 Bellevue 慕道朋友參加。五/六月聚會地點：Jimmy & Tina 府上。

[ **關懷組 - 禱告室Prayer Corner** ]: 為教會事工及兄弟姐妹心靈的需要，關懷組成立Prayer Corner. 若有需要被代禱的或有代禱事項 洽禱告同工: 蕊芬牧師娘, Tim, Kai, Karin, 純卉姐, 洪雪姐, 秀蘭姐, 敬鳳姐.

[ **關懷組 - 肢體關懷** ]:

- 吳文雄牧師上星期從台灣來電報平安，腳手術成功，他已可以下床走路，謝謝大家為他禱告。
- 請繼續為有病痛的兄弟康復代禱：劉牧師娘、柏齡兄、彩玉姐等，並請為在臺灣有病痛的親人朋友身體欠安代禱：明莉姊的婆婆、幸詩姊的母親、麗雅姊的爸爸、Sandy的父親、麗華姊的父母、榮泰兄的母親、普凱兄的母親求主施恩醫治，早日恢復健康。
- 願主祝福所有在五月出世的兄弟，身體健康，福杯滿溢

1. Church will hold Sacraments and Membership ceremony on 5/11 Mother's Day Combined Sunday service. SFCC Church Sacrament policy: 1. Every born again Christian who has received Baptism is welcome to partake the Holy Communion. Any new believer 12 years and older who has received Jesus Christ as personal savior and has finished SFCC's basic doctrinal class is welcome to register for Baptism. Anyone who wishes to register for baptism, join the church membership or have child dedication, please contact the pastors.
2. Family Fellowship will host a workshop for young parents on Sunday May 11th. On 5/10, a flyer passing and invitation on various shopping areas in Bellevue will be started by pastor and discipleship co-workers. Discipleship co-workers please stay after the service to participate.

[**SFCC - South District Outreach Ministry**]: On 5/7 Wednesday 2pm, there's a prayer meeting focusing on starting a seeker bible study in South district. Anyone who's burdened or are available at that time, please join. Location will be at Deacon CR's home, please contact him for details, Tel: 253-561-6908.

[**Timothy's NEW seekers group**]: Besides the weekly believers bible study every Friday 7:30pm, Timothy fellowship will start another study group for seekers starting in May. This new seekers group will meet at the same location (usually at church or friends' house) as the weekly believers bible study group. If you know any seeker friends who are young professionals or graduate students, please help to invite and contact Nan-Hsun for details.

[**Family Fellowship**]: As a kick-off event for Family Fellowship, we will be hosting a class for young parents on the topic of "Raising responsible children through love and logic". The class will start on Sunday May 11th and span 4 Sundays.

On Saturday May 10th, Pastor Ian and discipleship co-workers will be handing out flyers and inviting new friends at various locations in Bellevue. Discipleship co-workers please stay after the service to participate.

**[Waymaker Fellowship]:** Besides the weekly Friday 7:30pm to 9pm Bible study (to finish reading Bible in 72 weeks), Waymaker Fellowship has started another study group for the seekers starting in March. March & April meeting location is at Barry & Rebecca Ma's residence. If you know of any seeker friend who lives in Bellevue, please help to invite and contact Barry, Rebecca or PIC Kai for details. (Meeting location in May & June: Jimmy & Tina's residence)

**[SFCC Caring – Prayer Corner]:** Due to ministry & personal needs and burdens, SFCC Caring has started Prayer Corner “to pray for” and “to pray with” anyone who's in need. Please contact the following coworkers if you have prayer request: Katherine, Tim, Kai, Karin, Hui, Hsieh, Sue-lan & Ching Fong or send email to [eliselee@gmail.com](mailto:eliselee@gmail.com).

**[SFCC Caring - Prayer Requests]:**

- Pastor Wu called from Taiwan to thank SFCC for praying for his knee surgery. Surgery went well and he's able to walk now.
- Please continue to pray for brothers and sisters who are recovering from illness especially Mrs. Joshua Liu, brother James Huang and our friends & relatives in town or overseas.
- May God bless all brothers and sisters who have birthdays in May !

**聖工分擔**

崇拜組 (Worship)	下週 (05/04)		下週 (05/11)	
	10 AM	12 PM	10AM Mother's Day Joint Service	
司會 MC	李玉娟	Matt / Sherry	李玉娟	
敬拜讚美 Worship	陳敬鳳		聖歌隊	
講道 Speaker	鄭溢恩牧師	Pastor Jim	Pastor Jim	
司琴 Pianist/Guitarist	姚愛敏	Vivian Su	姚愛敏	
招待 Usher	連仁杰/ 顏智美	Tom / Moses	連仁杰/ 顏智美	Tom / Moses
司獻 (收) Offering	連仁杰/ 顏智美		連仁杰/ 顏智美	
司獻 (記) Offering	李玉娟/ 楊士谷	Tom	李玉娟/ 楊士谷	Tom
影音 A/V Tech	馬炳彬/ 楊士谷	Andy / Brian	馬炳彬/ 楊士谷	Andy / Brian
華語翻譯	蕊芬師母			
英語翻譯	溫明豐			

服事組 (Serving)	本週 (5/4)	下週 (5/11)
獻花 Floral	Karin	Becky
交通車 Rides	顏智美	顏智美
洗米 Rice	Tim	Tim
總務 Kitchen	Sue Lin	Timothy Fellowship
拿菜 Lunch Pick Up	David Hsiao	林見真夫婦

盛菜/清垃圾 Lunch Crew	徐榮泰	Tim	徐榮泰	Tim
送餐盤 Tray Return	TM: 心平安小組 EM: MBS+SALT		心平安小組	
男廁所 Men's Restroom	Kai		Kai	
女廁所 Women's Restroom	林佩璋		Amy Y.	

兒童主日學 Children Sunday School (五月 May)	
主日學 Sunday School 10:00 ~ 11:20	高年級 G4-G6: Sally
	低年級 K-G3: Scott
	幼兒 2yr-preK: Mei-Chen/ Teanen
	兩歲以下 under 2yr : 幼嬰室提供閉路禮拜影像
12:00-12:30	兒童敬拜 Worship: Peter
12:30-01:15	幼兒主日 Kids Program: Willa / 待定
	幼兒教室清理 Classroom Cleaning: Dong-Hui

上週(04/27)禮拜出席人數/奉獻 Last Sunday Attendants and Offering

禮拜 Services	出席人數 Attendants	一般奉獻 General Offering
台語英語聯合禮拜 Joint Service	TM 71/16 EM 49/5	TM 2,852 EM 380
禱告會 Prayer Meetings	週二教會: 8人; 週三東區: 11人; 主日早上英語: 5人; 合計: 24人 下週目標: 30人 Prayer meeting attendance: Tues. Church: 8, Wed. Eastside: 11, Sun. English: 5, Total: 24. Next week attendance goal: 30.	
成人主日學 Adult Sunday School	台語成人主日學: 17 English Sunday School: 15	